
Thank you for selecting DengWiFi-BUFI bulb lamp series, this product is the new 
generation and intelligent household product by adopting advanced LED lighting and 
intelligent communication technology, and is capable of providing perfect lighting 
experience and fast and stable WiFi as the perfect intelligent product to solve the 
network coverage issue for the intelligent household product in the future. 

E27 lamp holder
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100-240V 50-60Hz

Features

Basic Parameters

Cautions

Color Temperature: 2700K-6500K       Waterproof Rating :IP20

Luminance Flux: 300lm                         Rated Input: 100-240V-50/60Hz  0.09A

Dimension: Φ57*125mm                       Rated Power:7W 

Weight: 1300g                                         Work Temperature: -25 - + 45℃

Service Life: 20000 hours                      SSID: 192.168.31.1 

1.Please use the product with the rated voltage; 

2.Do not attempt to dismount or repair the product for avoiding damage; 

3.Keep away from water for avoiding product damage; 

4.Keep away from high temperature and fire source; 

5.Do not cover the bulb lamp with cloth and quilt for avoiding affect heat dissipation. 

Use Directions

ON/OFF mode

1.Lamp ON + WiFi ON (turn on the switch); 

2.Lamp OFF WiFi ON (turn on the switch, then turn off/on continuously 3s later);

3.Lamp OFF + WiFi OFF (turn off the switch); 

* Correctly install and use the BUFI bulb lamp according to the above method to 
   enjoy your journey of fast Internet access. 

Deng

Please read the User Manual carefully before operating this product.

User Manual

1.Connect the Encoder with any LAN port of router via network cable, and the other end 

Network 
Cable

Encoder

Router

Installation
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100-240V 50-60Hz

with AC power supply. 

Edit

1.Open the browser and imput 192.168.31.1, press the Enter key enter the login 

192.168.31.1

Authorization Required

User Name   admin

Password   admin

Login Reset

Interface

WiFi

Firewall 

Interface Configuration 

* Modify WiFi Name

* Modify WiFi Password-not less than 8 letters (it is recommended to use WPA-PSK
 or WPA2-PSK encryption) 

Interface Configuration

ESSID 

Encryption 

Algorithm 

Password

Bling

WPA2-PSK

auto

General Setup

General Setup 

Wireless Security

Wireless Security

MAC-Filter

MAC-Filter

Status LogoutNetwork System

Save & Apply

SSID Disable Remove

Save Reset
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How to set up WiFi Name and Password

interface. Input the User Name: admin, Password: admin, press login. 

Please input your user name and password. 

2.Click Network , enter into WiFi  interface, and click the modifying item. 

Save & Apply Save Reset

Edit

1.Click System, choose Administration .

1.Click Network  

Password

Confirmation

System

Interface

Reboot 

Administration

WiFi

Backup/Flash

Firewall 

Status

Status

Logout

Logout 

Network

Network

System

System

Save & Apply

Save & Apply

* Note: Non-professionals do not arbitrarily modify the data, this situation only when the device exists IP conflict operation! 

How to modify the Administrator Password

Common Configuration

Ipv4 Address 192.168.31.1

General Setup Advanced Settings Physical Settings Firewall Settings

LAN

WANG

WAN

Connect Stop Delete

Interfaces-LAN

2.Click LAN to modify .

3. In the General Setup IPv4 address for IP address modification, 

2.Setup the password, confirm the password, click Save & Apply to take effect. 
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How to modify the IP Address
,enter into Interface  . 

Connect

Connect

Stop

Stop

Edit

Edit

Delete

Delete

modify and click Save & Apply to take effect. 
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FCC INFORMATION

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the

two conditions:

1. This device may not cause harmful interference, and 2. This device must accept any 

interference received, including interference that may cause undesired operation.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class 
B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 
provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. 
This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and,  if not 
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 

to radio communications. However, there is no guarantee that interference  will not  
occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to  

 radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off
and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 
following measures:
—Reorient or relocate the receiving antenna.
—Increase the separation between the equipment and receiver.
—Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 
receiver is connected.
—Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
Caution: Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible 
for compliance could void the user's authority to operate this equipment. 

FCC Radiation Exposure Statement

 following 

This equipment complies with FCC RF radiation exposure limits set forth for an 
uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with a

 minimum distance of 20 centimeters between the radiator and your body.

Deng Installation

2. Install the bulb lamp in any E27 lamp holder,then turn on power then connect to 
the  WiFi release from the BUFI and enjoy the Lag-free game and HD videos freely. 

E27 port 

Low power consumptionNo flicker No radiation Low luminance decay 
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FAQ 

Ask:BUFI bulb lamp can be used in the Power Strip? Will be interfered by other 
electrical signals? 

Ask: The indicator of BUFI bulb lamp keeps on but can't access Internet, what 
shall I do? 

Ask: The WiFi signal is transmitted via power circuit, if the neighbor can receive 
the signal from the power circuit? 

Ask: Can the product only be used for one encoders? What shall I do if several 
rooms are covered with WiFi? 

Ask: What can I do if I browse 192.168.31.1 but can't enter the Web management 
 

Ask: How to recover the BUFI bulb lamp to default settings?

Ask: Can the BUFI bulb lamp be used in the factory, office and hotel?

In order to get a better Internet experience, it is recommended to plug the 
encoder and bed lamp to the wall plug or AC power directly, and avoid to use
the high power appliances such as blower, microwave oven and charger etc.  

1.Make sure the encoder is properly connected with the LAN port of the router. 
2.Make sure that your phone and notebook can access Internet normally when 

connecting with the WiFi of router. 

interface?
1.Make sure your phone or computer is connected with the WiFi of bulb lamp and 
   has obtained the IP address. 
2.Try to cut off supply and reboot the router and encoder, connect the bulb lamp 
   and access “192.168.31.1” again. 

Use a pin to hold down the Reset button of the bed lamp for over 8s to recover 
 the bulb lamp to default settings. After resetting, your personal data will be 
cleared since it will also be reset , please be cautious when using this function. If   
it has recovered default settings, please configure according to the above steps. 

It is not suggested because most factories and offices adopt 3-phase power 
supply, it is difficult to keep the encoder and the BUFI bulb lamp at the same 
phase,  the hotel has complicated power circuit, and it is difficult to keep the 
encoder and  the BUFI bulb lamp under the same ammeter. 

Impossible, the network signal only transmit under the same ammeter to provide 
the safe, stable and fast network. 

One encoder can be used for 6 LAFI bed lamp or BUFI bulb, which means you 
only need to purchase one encoder for 6 LAFI bed lamps. 
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Warranty Voucher 
Warranty Terms

Commitments on after service of the BUFI bulb lamp: 
Within the warranty period, the product fault which is not caused by manmade damage may enjoy the 
following “Three-Guarantee” services 
1.Within 7 days after you have received the product, if BUFI bulb lamp has the 
    performance faults which are l isted in the “BUFI bulb lamp Commodity             
    Performance Fault List”, after tested and confirmed by our After Service 
    Center, you may select to return or replace the product of the same model 
    without any charge; 
2.Within 8-15 days after you have received the product, if BUFI bulb lamp has 
    the performance faults which are listed in the “BUFI bulb lamp Commodity 
    Performance Fault List”, after tested and confirmed by our After Service 
    Center, you may select to replace the product of the same model or require
    repair service without any charge;
3.Within 12 months after you have received the product, if BUFI bulb lamp has 
    the performance faults which are listed in the “BUFI bulb lamp Commodity 
    Performance Fault List”, after tested and confirmed by our After Service 
    Center, the product enjoys free repair services.  

Non-Warranty Terms 

The product shall not enjoy “Three-Guarantee” services for the fol lowings (including but not 
l imit ing to): 
1.Without “Three-Guarantee” voucher or valid invoice, or the product has 
    expired the  “Three-Guarantee” services; 
2.The product is not used, maintained and stored according to the User 
    Manual; 
3.The product is damaged caused by fire, flood, lightning strike and force 
    majeure; 
4.The model or code listed on the Warranty Voucher is not accordant with the 
    real product; 
5.The normal decoloring, wear and consumption of the product are not covered 
    in the warranty service. 

* This Warranty Voucher is only applicable to the China region. 

修改

修改

感谢使用灯 - 球泡灯系列，本产品融合了先进 照明和智能通信技

术的新一代智能家居产品不仅能提供完美的照明体验，也能提供快速稳定的

WiFi网络 ,成为未来智能家居生活非常完美的一款解决网络覆盖的智能产品！

WiFi BUFI LED

网
线

E27灯座

编码器

路由器

安装方法
1 192 168 31 1,

admin admin
.打开浏览器在地址栏输入 . . . 按回车键进入登录界面。

输入用户名： ，密码： ，点击登录。

1.点击系统三角形标示，进入管理权进行。

1      .点击 网络 ，进入 接口 项界面，

192 168 31 1. . .

需要授权
请输入用户名和密码

用户名   admin

密码   

密码   admin

确认密码   

登录

系统

接口

重启

管理权

无线

备份 升级/

防火墙

状态

状态

退出

退出

网络

网络

系统

系统

复位

保存﹠应用

保存﹠应用

*提示：非专业人士，请勿随意修改数据，此情况仅在设备存在 冲突时进行操作！IP

如何修改设备管理密码

1.点击 网络  ，进入 无线 界面，击修改项。

接口

无线

防火墙 一般设置

接口配置

* 修改 名称WiFi

* 修改 密码-确保不少于 位字符（推荐使用 或 - 加密方式）WiFi 8 WPA WPA2 PSK-PSK

接口配置

Ipv4地址

ESSID

加密

算法

密码

192 168 31 1. . .

Bling

WPA2 PSK-

自动

基本设置

基本设置

基本设置

高级设置

无线安全

无线安全

物理设置

MAC-过滤

MAC-过滤

防火墙设置

状态 退出网络系统

保存﹠应用

保存﹠应用

LAN

SSID

WANG

WAN

连接 关闭 删除

禁用 移除

保存

保存

复位

复位

连接 关闭 修改 删除

连接 关闭 修改 删除

接口-LAN

2 LAN.点击 口修改项，

3 IPv4 IP
  修改完成点击保存﹠应用即可生效。
.在基本设置项 地址处进行 地址修改，

2.设置密码，确认密码，点击保存﹠应用即可生效。

1 2 3 4 5 6 7 9

100-240V 50-60Hz

100-240V 50-60Hz

如何设置设备WIFI名称和密码 如何修改设备IP地址 产品特点

基本参数

注意事项

色温范围：2700K-6500K

光 通 量 300lm            100-240V～50/60Hz： 额定输入：

尺    寸：φ *57 125mm     

重    量：1300g            

使用寿命 20000        ： 小时

三包凭证

保修条例

在三包有效期内，出现非人为损坏造成的产品故障可以享受下列三包
服务：

非保修条例
属下列情况（但不限于下列情况），不在“三包”范围之内；

产品在使用过程中正常的脱色、磨损和消耗不在保修范围内。

BUFI球泡

法》、《中华人民共和国产品质量法》实行售后三包服务，服务内容

如下：

1.自您签收起7日内，BUFI球泡灯出现《BUFI球泡灯商品性能故障

表》所列性能故障的情况，经由售后服务中心检测确定，消费者可以

选择免费退货或更换同款产品；

2.自您签收起8-15天内，BUFI球泡灯出现《BUFI球泡灯商品性能故障

表》所列性能故障的情况，，经由售后服务中心检测确定，消费者可

以选择免费更换同款产品或维修；

3.自您签收起12个月内，BUFI球泡灯出现《BUFI球泡灯商品性能故障

表》所列性能故障的情况，经由售后服务中心检测确定，消费者可以

选择免费维修。

1 .无“三包”凭证或缺失有效发票或已超出“三包”服务范围之
内；

2 .未按产品说明书要求使用、维护、保管而造成的损坏的；

3 .因火灾、水灾、雷击等不可抗力造成的损坏；

4 .保修凭证上产品型号或编码与商品实物不符；

灯售后服务承诺：严格依据《中华人民共和国消费者权益

5 .

1

2

3

4
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.请注意按额定电压使用本产品;

.请不要自行拆卸或维修本产品,以免造成产品损坏;

.请远离水源,以免造成产品损坏;

.请远离高温、火源；

.请不要让衣物被褥等覆盖球泡灯，以免影响散热。

*此凭证只适用于中国地区

  0.09A

SSID 192 168 31 1： . . .

额定功率：7W

工作温度：- ～ ℃25 45

使用方法

开关模式

1 WIFI.灯亮+ 开(打开开关)；

2 WIFI 3s.灯灭+ 开(打开开关,间隔 后进行关、开连续动作)；

3 WIFI.灯灭+ 关（关闭开关）；

* 按以上方法正确安装、使用BUFI球泡灯，开启您的急速上网之旅。 

防水等级：IP20

1 LAN.将编码器通过网线连接至路由器的任一一个 口，另一端接入市电！

常见问题解答

问: 球泡灯能在插线板上使用吗？是否会受其它电器信号干扰？
为了获得更好的上网体验，使用时，建议将编码器和床头灯连接至
墙插或者直接通市电，并尽量避开吹风机、微波炉、充电器等大功
率电器。

BUFI

问: 指示灯常亮，但上不了网怎么办？
.请确保编码器已正确连接到路由器 口。
.请确保手机、笔记本等连接到路由器的 时，可以正常上网。

BUFI球泡灯
1 LAN
2 WiFi

问:此产品通过电力传输，邻居家的电线是否也能通过电线接受信号？
不会，该产品不能跨电表使用的，也就是说，网络信号只能在同一个
电表下传输,确保家庭上网安全快速.。

问:产品是否只能1配1使用？如果家庭有多间房子存在WiFi覆盖怎么办？
1台编码器最多可搭配6台LAFI床头灯或者BUFI球泡灯使用的，也就
是说，您只需购买1台编码器+6台LAFI床头灯搭配使用即可。

问:手机浏览器访问 . . . ，无法进入 管理界面，怎么办？
.请确保手机连接到球泡灯的的 ，并已获取到 地址。
.尝试将路由器以及编码器断电重启，连接球泡灯的 重新访问

“ . . . ”即可。

192 168 31 1 Web
1 WiFi IP
2 WiFi
192 168 31 1

问:如何将 恢复出厂设置？
用针状物按下球泡灯的复位孔 秒以上，即可使球泡灯恢复出厂设置
恢复出厂设置后，您设置的个人数据会丢失，个人设置的数据都会
恢复为出厂默认数据，请慎重使用！若已恢复出厂设置，请重新按
步骤配置。

BUFI球泡灯
8

问: 能否在工厂、办公室、酒店等环境下使用？
不建议使用，因为工厂和办公室大多使用三相电，难以确保编码器
和 在同一相位，酒店线路较为复杂，难以确保编码器和

在同一电表下。

BUFI球泡灯

BUFI球泡灯
BUFI球泡灯
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